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Protokoll fört vid möte i Vara med VOF:s tävlingskommitté 2024-02-07 

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Uno Magnusson, Michael Johansson.  

 

Från Kartkommittén: Anders Swedin 

 

Från VOF: Bertil Åkesson 

 

§1 Mötets öppnande. 

 Kent öppnade mötet.  

§2 Förslag till dagordning. 

 Dagordningen godkändes.  

§3 Val av protokolljusterare. 

 Uno Magnusson valdes till protokolljusterare. 

§4 Föregående protokoll. 

 OK. 

§5 Kartfrågor. 

Jobb med att ha godkända kartor till årets tävlingar pågår. Bra respons från arrangörer.    

Kartgruppen önskar gemensam portal. Bertil undersöker. 

§6 Tävlingsprogram 2024. 

Inget nytt.  
44 tävlingar i programmet.   

§7 Arrangemangsträffar 

 Träffarna blir i Borås 26 februari och i Vara 28 februari. 
 Inbjudan finns publicerad och är distribuerad till årets arrangörer. 
 Bertil och Bo deltar i Borås. 
 Bertil, Kent och Uno deltar i Vara. 
  
§8 PreO.  
                             SOFT-konferens i Örebro 27 januari.  
 Årets DM-tävlingar i Herrestad (Uddevalla) i slutet av juni 
 Svenska Cupen i Svanesund (Orust) 
 Clara Jakobsson, Tidaholm, ny ledamot i PreO-gruppen 
 WRE-tävlingar i Göteborg i september. 
 Ev två SM-tävlingar i Norge 2024. 

§9 MtbO. 
 SM-tävlingar i Ulricehamn 10–12 maj. 
 Nio deltävlingar i Svenska Cupen. 
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§10 Mark och vilt 

 Inget att rapportera. 

§11 Västgötamodellen 

Viss uppdatering behöver göras. 
Torbjörn granskar.    

§12 Framtidsfrågor 

Liten diskussion ang ”fler aktiva och fler på DM” samt ”nya ledamöter i TK”.  

§13 Skrivelser /Rapporter  

Bertil rapporterade från utbildningshelgen i Vara 3–4 februari.   
(65 deltagare. Nedåtgående trend.) 
Bertil har gjort förslag till Västgötatoppen. TK samtycker.  

§14 Övriga frågor 

VOF-styrelsen önskade mer motivering till TK:s svar på motioner till SOFT:s FM. 
7. AVSLAG. Möjlighet finns idag till ansökan om förhöjd avgift. Kan andra arrangörer av stora 
tävlingar därmed begära att SOFT tar över?  
12. AVSLAG. (=ändring) Reducerat antal klasser på nivå 3 = OK idag. Dispens måste begäras på 
nivå 2. (Se även SOFT:s yttrande)   
13. Tävlingsanvisning finns. Ny SOFT-skrivning på gång: ”Vid ett mycket litet antal anmälda bör 
startmellanrummet vara väl tilltaget”.  (Se SOFT:s yttrande)     

§15 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte 15 april 18.00 i Vårgårda.   
Mötet avslutades 21.20 
 

 

 

Vid protokollet  Justerat 
Torbjörn Löfving Uno Magnusson 


